
Številka: 900-24/2025-3                                                                                         
v Ljubljani, dne 14. 2. 2025                                                                                              

           

ZAPISNIK

16. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 12. 2. 2025 ob 17.00  
uri, v dvorani, Pot k ribniku 20, Ljubljana.

16. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 13 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, , Anton Grošelj, Katarina Juvanc Šinkovec, Alojz Mlakar, 
Aliana Moscatello, Peter Kolenc, Tomaž Vargazon, Robert Okorn, Jure Maleš, Andreja Vrtačnik 
Kremžar, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA:  Žiga Skvarča – opr., Erna Kokalj Jezovšek – opr.

OSTALI  NAVZOČI: Primož Korez – PP Vič Ljubljana, Ana Ralović – SLS MU MOL

OSTALI ODSOTNI: Matej Kraševec –  MR MU MOL

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Seznanitev članov Sveta ČS Rudnik s prometno in varnostno problematiko na območju ČS 
Rudnik MOL

02. Potrditev zapisnika 15. redne seje Sveta ČS Rudnik
03. Zaključno poročilo proračuna ČS Rudnik MOL za leto 2024 in Poročilo o realizaciji 

izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2024
04. Poročilo o aktivnostih
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
06. Razno

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.

Predsedujoča je pričela s prvo točko dnevnega reda.



AD 1
Seznanitev članov Sveta ČS Rudnik s prometno in varnostno problematiko na območju ČS 

Rudnik MOL

Seji se je pridružila članica sveta, ga. Maja Rus.

Za seznanitev z varnostno problematiko na področju četrtne skupnosti Rudnik so bili povabljeni na sejo 
predstavniki Policijske postaje Ljubljana Vič, Mestnega redarstva, MOL in Gasilske brigade Ljubljana.
Mestno redarstvo MOL so opravičili prisotnost.

Predsedujoča je predala besedo g. Okornu, predsedniku Sosveta za varnost za podajo poročila. 
Uvodoma je predstavil dogovorjene prioritetne naloge Sosveta, ki so prometna varnost, varnost ranljivih 
skupin in varnost na domu.
Sosvet za varnost ČS Rudnik je na 3. redni seji obravnaval predlog izvedbe preventivne delavnice/ akcije, 
ki je namenjena ozaveščanju otrok o preventivnih ukrepih za večjo varnost. Z organizacijo poučnih 
delavnic na igriv in dostopen način bi se predstavile pomembne informacije, kako se lahko preprečijo 
nesreče in pravilno ravna, če se vendarle zgodijo. Kot primer so delavnice gašenje začetnih požarov, 
maščobna eksplozija, gasilska preventiva, dimni šotor, gasilski poligon, simulacija klica v sili, prva 
pomoč- oživljanje, bodi viden- bodi previden, spretnostni poligon, gasilec in njegova oprema, postal bom 
gasilec, policisti od blizu, intervencijska vozila, fotografiranje ob silhuetah in še drugo. Na dogodku v 
sodelovanju z Osnovno šolo Oskarja Kovačiča bi se predstavili Policija, Mestno redarstvo MOL, Javna 
gasilska služba Ljubljana, Svet za preventivo v CP MOL, AVP, reševalne službe. Ključna vsebina 
prireditve je izobraževalne narave.

Predsedujoča je predala besedo predstavniku PP Vič, g. Primožu Korezu, ki je podal informacije glede 
prometne in varnostne problematike na območju četrtne skupnosti. Obravnavanih je bilo veliko tatvin, 
predvsem na območju Ižanska cesta in Peruzzijeva ulica ter v nakupovalnem središču. Veliko poudarka 
dajo na področje ozaveščanja občanov.

Sejo je zapustil član sveta g. Jure Maleš.

Na koncu je, g. Okorn kot predstavnik za stike z javnostjo pri GBL podal izčrpne informacije glede dela 
Gasilske brigade Ljubljana.

Po razpravi so bili enotnega mnenja, da je v prihodnje potrebno več medsebojnega sodelovanja, tudi na 
preventivnih delavnicah.

AD 2
Potrditev zapisnika 15. redne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 15. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/16:
Zapisnik 15. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/16 je bil sprejet.



AD 3
Zaključno poročilo proračuna ČS Rudnik MOL za leto 2024 in Poročilo o realizaciji 

izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2024

Gradivo so člani Sveta ČS Rudnik prejeli po e-pošti.

Zaključni račun 2024 sestavljajo naslednja poslovna poročila:
 Obrazložitev realizacije prihodkov ČS,
 Poslovno poročilo, ki vključuje tudi poročilo o doseženih ciljih in rezultatih,
 Poročilo o realizaciji finančnega načrta neposrednega uporabnika,
 Priloga – Izjava o oceni notranjega nadzora javnih financ,
 Samoocenitveni vprašalnik
 Poročilo o realizaciji Izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2024

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/16
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil z Zaključnim računom ČS 
Rudnik MOL za leto 2024 v predloženi vsebini in ga potrjuje. Za izvedbo morebitnih sprememb, 
usklajenih z navodili OFR MU MOL, se pooblašča predsednico Sveta ČS Rudnik.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 2/16 je bil sprejet. 

Člani sveta so se seznanili s Poročilom o realizaciji Izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2024.

Seji se je pridružil član sveta g. Tomaž Vargazon.

PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/16:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se seznanja in potrjuje Poročilo o realizaciji izvedbenega 

načrta ČS Rudnik za leto 2024.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
ZA: 12 članov PROTI:/
Sklep št. 3/16 je bil sprejet.



AD 4
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

• Čistilna akcija Za lepšo Ljubljano bo potekala od 22.3.2025 (Dan vode) do 22.4.2025 (Dan 
zemlje), v ČS Rudnik bodo po do sedaj zbranih podatkih, čistilne akcije izvedli v Turističnem 
društvu Barje (22. ali 29.3.2025), Športno društvo Golovec trails (23.3.2025) ter Društvo SMC 
Rakovnik (8.4.2025)

• Predlogi za drevo in drevored leta 2024 je objavljeno na spletni strani MOL
• V četrtek, 20.2.2025 bo potekala koordinacija predsednic in predsednikov ČS s podžupanom 

MOL
• V torek, 4.3.2025 bo koordinacija predsednic in predsednikov ČS z županom MOL, za ta namen 

je potrebno sporočiti tri izvedene projekte v letu 2024 in predlog treh projektov za leto 2025.

V nadaljevanju je predsedujoča predstavila predloge;

    Predlog izvedenih projektov v letu 2024:
1) Ižanska cesta
2) Jurčkova cesta
3) Melikova igrišče

   Predlog projektov za izvedbo v letu 2025: 
     1) Ureditev in osvetlitev pešpoti ob Galjevcu 
    2) Ureditev Peruzzijeva in Jurčkova/ 
                               Obnova nadvoza nad avtocesto Peruzzijeva 
     3) Zasaditev dreves na Ižanski cesti

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/16
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL je potrdil predloge izvedenih projektov v letu 2024 in predloge
treh projektov za izvedbo v letu 2025.

1. Ureditev Peruzzijeva in Jurčkova ter obnova nadvoza nad avtocesto
2. Otroško igrišče ob PST na območju PST
3. Ureditev in osvetlitev pešpoti ob Galjevcu

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA:  12 članov    PROTI:/
Sklep št. 4/16 je bil sprejet.



AD 5
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Članica sveta ga. Aliana Moscatello je po elektronski pošti poslala pobudo za povečanje brezplačnega 
parkiranja pred Knjižnico Rudnik, pri Strelišču saj 15 minut zadošča, da nekdo knjige samo vrne, nikakor 
pa ne za izposojo drugih knjig za branje. Sodobna digitalna tehnologija zagotovo daje možnost, da bi 
uporabniki knjižnice imeli na voljo eno uro brezplačnega parkiranja. V prostorih knjižnice potekajo tudi 
različne tematske delavnice in predavanja. Če govorimo o mestu kulture in družbi kulture bi moral biti 
zagotovljen prost dostop do knjižnice.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/16
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se je ponovno seznanil s pobudo za 
povečanje časovnega brezplačnega parkiranja z intervala petnajst minut na eno uro brezplačnega 
parkiranja za uporabnike knjižnice na parkirišču ob zgradbi Strelišča. Pobudo naslavlja na Mestno 
knjižnico Ljubljana- knjižnico Rudnik.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 5/16 je bil sprejet. 

Predsedujoča je predlagala sprejem naslednjih sklepov, ki jih je obravnaval Sosvet za varnost ČS Rudnik.

Sosvet za varnost ČS Rudnik je na 3. seji obravnaval prehod za pešce pred uvozom na strešno parkirišče 
pri Supernovi.
Zaradi spremenjenega prometnega režima zaradi gradnje krožišča in povečane uporabe strešnega 
parkirišča, je postal prehod zelo nevaren, saj avtomobili pešcev tukaj ne pričakujejo in ne upoštevajo 
njihove prednosti, ne ustavijo tudi, ko pešci že stojijo na prehodu. 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/16
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana prosi pristojen Oddelek za gospodarske 
dejavnosti in promet Mestne občine Ljubljana za postavitev začasne ovire na vozišču ali pred 
prehodom za pešce na Cvetkovi ulici, pred uvozom na strešno garažno hišo za zmanjšanje hitrosti 
vozil.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 6/16 je bil sprejet. 

Sosvet za varnost ČS Rudnik je na 3. redni seji obravnaval izvedbo preventivne delavnice/ akcije, ki je 
namenjena ozaveščanju otrok o preventivnih ukrepih za večjo varnost. 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/16
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana predlaga izvedbo preventivne delavnice, 
dogodka v organizaciji Osnovne šole Oskarja Kovačiča v sodelovanju s Sosvetom za varnost, ČS 
Rudnik, v spomladanskem času. Pobudo za sodelovanje naslavlja na Osnovno šolo Oskarja 
Kovačiča.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 7/16 je bil sprejet. 



Sosvet za varnost ČS Rudnik je na 3. seji obravnaval poročilo PP Vič Ljubljana glede vsiljivega beračenja 
organiziranih skupin na območju povečanega števila prebivalstva v okolici nakupovalnega središča 
Supernova in drzne tatvine na domu predvsem pri ranljivih skupinah starejše populacije. Za ta namen je 
smiselno pripraviti preventivni prispevek za objavo v lokalnem glasilu Rudniška četrtinka.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/16
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana poziva Policijsko postajo Ljubljana Vič, 
da pripravi prispevek na temo vsiljivega beračenja za naslednjo izdajo glasila Rudniška četrtinka.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 8/16 je bil sprejet. 

Član sveta, g. Alojz Mlakar je zaprosil, da se ponovno pošlje prošnja za ureditev krožnega toka na 
Hradeckega, saj šolski avtobus zapelje čez celoten krog in ni pomena, da je nasut s peskom.

Pobude za ureditve bodo poslane na pristojen Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MOL.

Član sveta, g. Jože Zrnec je izpostavil pobudo za ureditev nadvoza/ prehoda čez nezavarovan železniški 
prehod. Predsedujoča in člani sveta so povedali, da za prihodnjo sejo pravočasno pripravi mikrolokacijo 
in natančen opis pobude, da lahko strokovna služba preveri možnost izvedbe.

Na vse poslane pobude na OGDP MU MOL do seje ni bilo prejetih odgovorov.

A6
Razno

V soboto, 22. marca 2025 bodo izvedli strokovno ekskurzijo v Mestno občino Nova Gorica.

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 18.20 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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